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Pan 
Jakub Kwaśny 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Tarnowie 
 

W nawiązaniu do wniosku p. Radnej Agnieszki Danielewicz, zgłoszonego podczas sesji 25 maja 

br., w sprawie utworzenia w strefie relaksu na Kantorii miejsc przeznaczonych dla food trucków, 

przedstawiam poniższe stanowisko. 

Na terenie Kantorii funkcjonuje punkt gastronomiczny, prowadzony przez firmę wyłonioną  

w drodze przetargu na okres od 1 maja 2019 r. do 31 października 2022 r. Ponadto, w Parku wodnym, 

działa restauracja oraz punkt handlowo – gastronomiczny, które po rozstrzygnięciu przetargów 

najmują, będące w zarządzie TOSiR, pomieszczenia. Kilkanaście metrów dalej, na terenie Hotelu 

Kantoria przy Campingu 202 „Pod Jabłoniami” działa kolejna restauracja.  

Biorąc powyższe pod uwagę należy stwierdzić, że potrzeby gastronomiczne osób 

korzystających z obiektów na Kantorii są optymalnie zaspokojone. 

Dodam, że TOSiR nie zanotował do tej pory zainteresowania tym terenem ze strony właścicieli 

firm gastronomicznych działających w formie food trucków.  

W kwestii ewentualnego utworzenia w strefie relaksu na Kantorii miejsc przeznaczonych dla 

food trucków informuję, że pojawiają się także problemy techniczne oraz finansowe. Brak miejsc 

parkingowych - ze względu na dużą liczbę zmotoryzowanych klientów obiektów sportowych - oraz brak 

możliwości odpowiedniego zasilania w energię elektryczną - przygotowanie odpowiednich przyłączy 

energii elektrycznej będzie generować koszty po stronie budżetu miasta - stanowią utrudnienie  

w rozwiązaniu tej kwestii. 

 

 

Otrzymują: 

1) Adresat, 
2) a/a. 
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Marek Baran 
Dyrektor Wydziału Sportu 
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